
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 28. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 315
Vil ministeren med henvisning til omtalen i medierne om, at populære gymnasier
systematisk afviser ansøgere med anden etnisk herkomst end dansk, tage ini-
tiativ til, at forholdet mellem ansøgere til de enkelte gymnasier og de faktisk
endeligt optagne elever på de enkelte gymnasier (evt. kun i hovedstadsområdet)
fsva. etnisk herkomst bliver statistisk belyst for 2009 og 2010 samt fortløbende
fremover? Formålet med spørgsmålet er at få afklaret, om tosprogede elever
bliver retfærdigt behandlet ved gymnasieoptag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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